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Brukerutvalget
 Sunnaas sykehus HF 

Protokoll

Brukerutvalget Sunnaas sykehus HF – Fellesmøte med ungdomsrådet
Møtested Videokonferanse, JOIN
Dato 14.12.20
Tidspunkt 09.45-13.30

Til stede Forfall
Anne Beate Budalen Leder x
Øyvind Gerhardsen Nestleder x
Knut Storflor x
Jenny Holte x
Helle Campbell x
Emilie Duane Nordskog x
Terje Erlandsen x
Marianne Jørstad HR-dir. x
Liv Heyerdahl Sekr./koord. x

Ida Kristin Lyngøy Pedersen Leder ungdomsrådet (UR) x
Julie Nodland Medlem UR x
Helle Anthun Meland Medlem UR x
Nina Gjevang Medlem UR x
Tuva Glende Nitteberg Sekr./koord. x

Nr. Tema Ansvar 
5920 Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak
Innkalling og saksliste godkjennes uten merknad.

Anne Beate 
Budalen, leder 
BU

6020 Godkjenning protokoll fra BU-møte 12.11.20

Vedtak
Protokoll fra BU-møte 12.11.20 godkjennes uten merknad.

Anne Beate 
Budalen

6120 VR (virtual reality) forskningsprosjekt
PP-presentasjonen som ble vist i møtet finnes i Admincontrol i mappen for dagens 
møte.

Forskere og klinikere ved Sunnaas planlegger å søke forskningsmidler til et prosjekt 
der man benytter virtual reality (VR) til utredning av sosial kognisjon etter ervervet 
hjerneskade og til kognitiv rehabilitering etter ervervet hjerneskade. 
Prosjektgruppen inviterer brukerutvalget og ungdomsrådet til å være formelle 
samarbeidspartnere i søknadsprosessen, og vi trenger bistand til å finne 2-3 
personer i ulik alder og med ervervet hjerneskade, som kan tenke seg å være med 

Marianne 
Løvstad, fagsjef 
psykologi, 
Martin Matre, 
nevropsykolog 
(avd. for TBI) og 
Truls Johansen, 
spes.ergotera-
peut (TBI)
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å prøve ut metodene som forberedelse til forskningen.  Prosjektgruppen ønsker 
også en kontaktperson fra hvert av utvalgene.

Vedtak
Brukerutvalget tar imot invitasjonen og etterspør en konkret bestilling på 
deltakelse inn i prosjektet.

(TBI=avd. for 
traumatisk 
hjerneskade)

6220 Ungdomsrådet (UR) – ungdomshelse
Notat om saken ligger i Admincontrol i mappen for dagens møte.

Prosjektet har vært presentert tidligere for BU (sommer -20).
Notat er tidligere oversendt til klinikkledelsen og brukerutvalget.  Utfyllende 
presentasjon er holdt i klinikkledelsen.
UR har lagt til grunn fysisk og psykisk helse blant ungdom.  Det kommenteres at 
ungdom faller mellom to stoler i Sunnaas, og at et tilbud tilpasset ungdom er 
etterspurt og savnet.  UR har gitt konkrete forslag til tiltak som de anbefaler at 
Sunnaas gjennomfører.

1. Fagdager/work-shop for ansatte med fokus på ungdomshelse
2. Filmprosjekt; jfr. Sunnaasstiftelsens «Klok av skade».  Samme format, men 

kortere episoder. 
3. Pasient- og pårørendeopplæring; informasjons- og kunnskapsformidling

Finansiering; det må søkes om eksterne midler.  Forslag om Sunnaasstiftelsen.
Brukerutvalget gir sin anerkjennelse til å rette fokus mot ungdomshelse og 
vektlegger betydningen av å være konkrete i forslag til tiltak. 

Vedtak
Brukerutvalget tar oppdateringen fra leder av ungdomsrådet til orientering.

Tuva Glende 
Nitteberg sekr. / 
Ida Lyngøy 
Pedersen, leder 
UR m.fl.

6320 Pasientgrupper, rehabiliteringsprogram, kapasitet, regionale funksjoner
PP-presentasjonen vist i møtet ligger i Admincontrol i mappen for dagens møte. 

Utviklingsplan 2035 operasjonalisert gjennom strategisk plan 2019-2035.
I tillegg er følgende styringsdokumenter førende for samfunnsoppdraget til SunHF:

- Økonomisk langtidsplan 2020-2023
- Langtidsmål 2020-2023
- Langtidsplan for forskning, innovasjon og IKT frem mot 2023
- Oppdrags og bestillerdokumentet fra Helse Sør-Øst RHF
- Oppgave- og funksjonsfordeling – Regionale funksjoner 2020

På bakgrunn av styrings- og plandokumenter, samt utredningsrapporter skal 
klinikken foreslå en videre strategisk utvikling av samfunnsoppdraget til SunHF. 
Det ble i møtet redegjort for hva klinikken har spesielt fokus på, hvilke hovedtrekk 
det kliniske tilbudet i 2030 vil ha og hvilke diagnoser og tilstander tilbudet først og 
fremst skal rettes mot.

Prosjekt utvikling og effektivisering og av polikliniskvirksomhet i et 4 års perspektiv; 
Prosjektrapporten vil beskrive hvilke tilbud som skal høre under poliklinikkens 
virksomhet på hhv. Aker og Nesodden, samt regional tjeneste for nevrogen 
blæredysfunksjon.  Utvikling av digital poliklinikk vil ligge til grunn for de tre 
hovedområdene over.  

Kathi Sørvig, 
klinikksjef
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Organisasjonsutvikling i vurderingsavdelingen vil bli igangsatt som følge av endring 
i programmene (jfr. fra døgnbasert til poliklinisk tilbud). BU og UR ønskes med i 
prosessen sammen med tillitsvalgte.
Under effektivisering hører «rydde i eget hus»; herunder forståelse av hva som er 
tellende konsultasjon, registrering i DIPS (pasientjournalsystemet), koding i tråd 
med ISF-regelverket mm).
Endelig rapport oversendes adm.dir. medio januar og styrebehandles i februar 
2021.  

Spørsmål ble stilt i møtet om hva Sunnaas gjør i dag som sykehuset ikke skal gjøre i 
fremtiden.  For tidlig ennå å gi et tydelig svar på dette.  Viktig å få definert hvilket 
tilbud som skal være døgnbasert og hva som skal tilbys poliklinisk.  
Muskel/skjelett/smerte: dreining i 2020 fra seng til poliklinikk.  Henger sammen 
med avregningsutvalgets rapport i 2019.  Det må avklares på hvilke områder det 
skal videreutvikles poliklinisk tilbud.  Målet er å nå 10.500 polikliniske 
konsultasjoner i et fireårs perspektiv.  

Vedtak
Brukerutvalget tar presentasjon av poliklinikk i et fireårs-perspektiv til orientering 
og merker seg invitasjonen til å delta i arbeidet med organisasjonsutvikling i avd. 
for vurdering.

Pause + besøk i møtet av Einar Magnus Strand, adm. dir.
Einar Magnus Strand, adm.dir., bemerket utfordringene knyttet til pandemien som 
har preget sykehuset de siste ni måneder, og vektlegger betydningen av å se frem 
mot 2021. Han retter en stor takk for all innsats fra ungdomsrådet og 
brukerutvalget gjennom 2020.  

6420 Sunnaas Rehabilitation Cluster (SRC)
PP-presentasjonen som ble vist ligger i Admincontrol i mappen for dagens møte.

I presentasjonen trekkes parallell til Oslo Cancer Cluster, hvor det er samlet mange 
forskjellige næringslivsaktører, pasienter, klinikere og studenter, forskning og 
innovasjon.  I tillegg ønsker Sunnaas samarbeid med brukerorganisasjoner og 
Nesodden kommune.  Foreløpig visjon: 

SRC er et internasjonalt ledende multidisiplinært og flerfaglig dynamisk 
forsknings-, innovasjons- og utdanningsmiljø innenfor rehabilitering, hvor 
akademiske partnere og industripartnere samarbeider i et aktivt 
sykehusmiljø for å utvikle fremtidens rehabiliteringsløsninger tuftet på 
kjerneverdiene profesjonalitet, engasjement og glede.

Forskningsdir. ser frem til innspill og tilbakemeldinger fra brukerne underveis, og 
ønsker å vite hvordan BU og UR tenker de kan bidra inn i utviklingen av SRC.
Forskningsdir. vil tidlig i 2021 komme tilbake til en formalisering av samarbeid og 
deltar gjerne i møter brukerutvalget og ungdomsrådet når prosjektet har kommet 
et stykke videre.

Vedtak
Brukerutvalget tar presentasjonen av Sunnaas Rehabilitation Cluster til orientering.

Anne Catrine T 
Martinsen, 
forskningsdir.

Alle 
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6520 Tilbakemeldinger fra råd/utvalg
 v/ Øyvind Gerhardsen 

o Presentasjon av brukerutvalget på video.  Både norsk og engelsk 
versjon vil være klare etter nyttår. 

o Kvalitetsregisteret: arbeidet er i god fremdrift
o Vital-prosjektet: om fallforebygging.  Jobbes med screening 

(identifisering) av pasienter som har potensial for å falle, som 
etterfølges av identifisering av forebyggende tiltak. 

o Revidering av langtidsmål; styrebehandles 18.12.20
o HIRO-prosjektet; Interaktiv robot (Eve). HIRO (Human Interactive 

Robotics for Healthcare); forskningsprosjekt om hvordan en robot kan 
fungere på sykehuset og i kommunen i samarbeid med pasienter, 
pårørende og helsepersonell.  Forbedring av helsetjenester og 
arbeidsprosesser.  Prosjektmidler til deltakelse fra BU skal avklares. 

 v/ Knut Storflor
o Deltatt i digitalt møte om budsjett 2021 sammen med utvidet 

ledergruppe og tillitsvalgte. PP-presentasjon av budsjett 2021 (sendes i 
epost til BU).  Utfordringer knyttet til merkostnader som følge av 
pandemien fremheves.

 Pasientallmøter; utvalgssekr. etterspør innkallinger på vegne av BU
 KEK; utvalgssekr. etterspør status mht møter

Vedtak
Brukerutvalget tar orienteringer fra møter i råd/utvalg til orientering.

6620 Budsjett 2021 – resultat og investeringsbudsjett
Overordnet budsjett 2021 for Sunnaas sykehus HF har vært gjennomgått i to 
digitale møter for utvidet ledergruppe og tillitsvalgte.  Deltakelse fra BU i siste 
møte. Stor utfordring er lav kompensasjon til foretaket for merkostnader som 
skyldes pandemien. 
Brukerutvalget uttrykker bekymring for eget budsjett for 2021.  Notat om saken er 
videreformidlet til økonomidirektør, og adm.dir. vil bli informert. 

Vedtak
1. Brukerutvalget tar status budsjett 2021 for BU til etterretning
2. Brukerutvalget ber om at det for budsjett 2022 noteres at det må tas 

hensyn til kostnader forbundet med fysiske møter, reisekostnader og 
kompensasjon for tapt arbeidsfortjeneste.

Marianne 
Jørstad 
(forfall: 
Hilde Westlie, 
økonomidir.)

6720 Gjennomgang styresaker til styremøte 18.12.20
Styresaksdokumentene publiseres på https://www.sunnaas.no/ én uke før selve 
styremøtet.  
Utfyllende gjennomgang av følgende saker:

 Budsjett 2021
Merknader til budsjett 2021 i sak 6620.

 Digitaliseringsplan 2021-2024
Tre hovedområder:

- Regionale perspektiver (implementering av regionale prosjekter)
- Organisasjon (eks.: kompetanseutvikling, informasjonssikkerhet)
- Digitalisering (eks.: pasientens helsetjeneste, telerehabilitering, 

medisinsk teknisk utstyr)

Marianne 
Jørstad, HR-dir.
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 Langtidsmål 2020-2023
Fireårsmålene vil komme til å stå mer «fast».  Kun små 
endringer/justeringer av langtidsmålene innenfor målperioden.  Målåret 
vil bli endret til å følge kalenderåret. 

 Virksomhetsstatus
Estimert positivt resultat for 2020 på 19 millioner

 Driftsorienteringer fra adm. dir.

Vedtak
Brukerutvalget tar gjennomgang av styresakene til orientering.

Eventuelt
1. UR og BU møter FTL 26.1.21
2. BU har fått flere forespørsler i dagens møte om prosjektdeltakelse i 2021 

(deltakelse vil bli avklart i BUs arbeidsmøte 18.01.21):
- VR-prosjektet 
- OU-prosjektet i vurderingsavdelingen
- Deltakelse i SRC

Møteslutt

14.12.20
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